

重庆自贸试验区云阳联动创新区经贸对接大会

Chongqing Pilot Free Trade Zone Yunyang Innovation-Linked Area Economic and Trade Matchmaking Conference

邀请函

Invitation Letter

尊敬的 _____:

Dear _____:

我们诚挚邀请您于 2026 年 9 月 3 日—9 月 5 日出席由重庆市云阳县商务委员会主办的“世界龙乡·购通全球——重庆自贸试验区云阳联动创新区经贸对接大会”。

We cordially invite you to attend the "World Dragon Town • Connecting the Globe – Chongqing Pilot Free Trade Zone Yunyang Innovation-Linked Area Economic and Trade Matchmaking Conference," hosted by the Commerce Commission of Yunyang County, Chongqing Municipality. The event will be held from September 3 to September 5, 2026.

云阳地处三峡库区腹心，是长江经济带和成渝地区双城经济圈重要节点城市。依托中国（重庆）自由贸易试验区联动创新区政策优势，本次对接大会以“大会+展区+考察”三位一体模式，旨在搭建高效对接平台，推动云阳及周边地区优质产品走向全球市场。

Located in the heart of the Three Gorges Reservoir area, Yunyang is a pivotal city in both the Yangtze River Economic Belt and the Chengdu-Chongqing Economic Circle. Capitalizing on the policy advantages of the Innovation-Linked Area of the China (Chongqing) Pilot Free Trade Zone, this matchmaking conference adopts an integrated "Conference + Exhibition + Field Tour" model. It aims to build an efficient matchmaking platform, enabling premium products from Yunyang and its surrounding areas to reach the global market.

一、 核心亮点

I. Core Highlights

1. 精准供需匹配，锁定优质货源

Precise Supply and Demand Matchmaking: Securing Premium Sourcing

Yunyang Hotel)

9月4日(星期四)

September 4 (Thursday)

· 09:00—11:40

开幕式暨产品推介会

Opening Ceremony and Product Launch

· 14:30—18:00

重点企业实地考察

Visit to Key Enterprises

9月5日(星期五)

September 5 (Friday)

· 9:00—17:00

文旅产业考察及经贸合作洽谈

Cultural Tourism Site Visit and Business
Cooperation Negotiations

三、 邀请与回执

Invitation and RSVP

我们诚邀食品及农产品进口商、贸易商、供应链企业负责人莅临参会。请您于2026年8月21日前确认出席意向，我们将为您安排接待事宜。

We cordially invite importers of food and agricultural products, traders, and executives of supply chain enterprises to attend this conference. Please confirm your attendance by August 21, 2026, so that we may make the appropriate reception arrangements for you.

顺祝商祺!

Best regards,

(联系人: 贾金莲; 联系电话: 18290215295)

(Contact: Jia Jinlian; Tel.: 18290215295)

云阳县商务委员会
Yunyang County Commerce Committee
2026年7月21日
July 21, 2026

